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Datum:  19 april 2017 
Onderwerp: Jaarlijkse Vergadering van Deelgenoten - Stadstuin Amersfoort 
Locatie:  Scouting gebouw 
Tijdstip:  19.30 uur – 21.30 uur 

 

 
Opening / mededelingen / inleiding 
 Om 19.30 uur wordt de vergadering door de (onafhankelijke) gespreksleider Willen van Laar geopend.  

Hij heet iedereen welkom en is verheugd over de opkomst. 
 In een korte voorstelronde stelt het bestuur zich voor.  

 
Verslag VvD d.d. 21 april 2016 
 Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
 
Stand van zaken Stadstuin  

Communicatie 
 Het communicatiebeleid is afgerond en staat online op de website.  
 Iedereen wordt verzocht dat als men nieuwe buren krijgt, dit even door te geven via info@onzestadstuin.nl, 

zodat de nieuwe bewoners een informatiepakket over de Stichting kunnen ontvangen. De stichting krijgt 
namelijk geen gegevens van nieuwe bewoners van bijvoorbeeld makelaars (in het kader van privacy). 

 De nieuwsbrieven worden naar ca. 310 e-mailadressen gestuurd. Er zijn 760 woningen, dus nog niet alle 
woningen worden rechtstreeks bereikt. Het lijkt dat de nieuwsbrieven iets minder gelezen worden, ca. 66% 
leest de nieuwsbrief t.o.v. 76 % vorig jaar.  
  
Onderhoud van Stadstuin  

 Onderhoud vindt plaats op basis van de RAW methodiek. (http://www.crow.nl) De RAW systematiek 
(Rationalisatie en Automatisering Grond-, Water- en Wegenbouw) wordt tegenwoordig voor heel veel 
werkzaamheden gebruikt, waaronder groenonderhoud. De systematiek zorgt ervoor dat duidelijk is wat er 
gedaan moet worden, wie wat moet doen, hoeveel het kost en rapportage en monitoring van de 
werkzaamheden. Door het maken van een RAW bestek is budgettering overzichtelijk, is er transparantie en 
vindt betaling plaats op basis van werkelijk uitgevoerde werkzaamheden.   

 Bas Kemper is toezichthouder en directievoerder van het RAW bestek en stuurt als zodanig de firma ’t 
Hofland (hovenier) aan. 

 Van het budget voor het groen onderhoud in 2016 (van € 168.000,-), is € 157.000,- daadwerkelijk 
uitgegeven. 

 Het huidige RAW bestek loopt eind 2017 af. Voor de periode ná 2017 zal een nieuw bestek en een 
(onderhandse) aanbesteding moeten worden gedaan. Een nieuwe aanbesteding kan ervoor zorgen dat het 
onderhoud goedkoper wordt, dit is echter geen vanzelfsprekendheid bij een nieuwe aanbesteding. De 
situatie (hoeveelheid werk) voor hoveniersbedrijven is namelijk duidelijk veranderd ten opzichte van 4 jaar 
geleden. Er is dus ook een reële kans dat de aanbesteding resulteert in hogere kosten voor onderhoud. 
 

Aanwezig bestuur Deelgenoten Aanwezige Deelgenoten/genodigden Onafhankelijke 
gespreksleider  

 

Mark Geurtsen (Koninkrijkszaal) (Voorzitter) 
Yoran van Aken (Bewoners)  

± 40 Deelgenoten/bewoners Willem van Laar  

Johan Kole (Bewoners)    
Diana Paarlberg (Portaal)  
Merith van Hove (Portaal) 
Norbert Sidler (Beheerst. Het Eiland) 

Bas Kemper (parkmanager)   

Wim den Hartog (St. Schietbaan Nieuwland) 
 

   

mailto:info@onzestadstuin.nl
http://www.crow.nl/
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Vraag of opmerking: 
Door de aanwezigen wordt aangegeven dat zij tevreden zijn over de kwaliteit van het werk van ’t Hofland 
hoveniers; de professionaliteit, inzet en het feit dat men liever niet weer een nieuwe aannemer / hovenier in 
Stadstuin wil hebben die weer ingewerkt moet worden. 
 
 Een aantal zaken die in 2016 zijn uitgevoerd worden toegelicht (zie bijlage). O.a.: 

- Herstel fietspad Watersteeg: er is een stuk asfalt uitgezaagd dat daarna hersteld is met klinkers. Dit was 
nodig omdat door wortelopdruk stukken asfalt opengebarsten waren en oneffenheden ontstaan waren 
met de mogelijkheid dat mensen hierover zouden vallen. 

- 2 locaties (nr. 4 en 9) van de wensenlijst van de werkgroep Groen moeten nog gerealiseerd worden. 
- Het bestuur van de stichting Stadstuin heeft besloten om de RVS afsluitpalen gefaseerd te gaan 

vervangen door rood/witte palen. Gefaseerd wil zeggen, dat als er een kapot gaat de RVS paal 
vervangen wordt door een rood/witte. Hiervoor is gekozen uit veiligheid (rood/witte palen vallen meer 
op) en ze zijn goedkoper.  

 
Aanpak wateroverlast  

 Sinds 1,5 jaar worden op 10 locaties verschillende soorten (combinaties) van oplossingen getest om de 
wateroverlast in Stadstuin op te lossen. (zie bijlage) 

 Op 2 locaties naast de Canyon zijn in totaal 3 drainageboxen incl. drainagebuizen aangebracht om te 
voorkomen dat hemelwater van het talud op de wandelpaden stroomt en in de winter glad wordt. 

 Voorzichtige uitkomsten zijn dat iedere locatie vraagt om een eigen aanpak. Daarmee is een totaaloplossing 
voor heel Stadstuin niet te geven.  

 Eind 2017 zal de monitoringsperiode van 2 jaar afgerond zijn en kan het bestuur de uitkomsten van de 
monitoring gebruiken voor eventuele besluitvorming. 

 
Werkgroep Groen 
 Johan Kole licht de werkzaamheden van de werkgroep Groen toe. (zie bijlage) 
 Het is duidelijk dat de huidige financiële stand van zaken en de ontwikkelingen op de financiële markt, het 

noodzakelijk maken om zeer terughoudend om te gaan met initiatieven die geld kosten. De werkgroep 
Groen heeft geen eigen budget meer en moet bij initiatieven advies geven aan het bestuur van de stichting 
Stadstuin. Het bestuur neemt dan een beslissing of het uitgevoerd kan worden. 

 De huidige procedure voor het indienen en de behandeling van een bewonersinitiatief is beschreven op de 
website van Onze Stadstuin.   
 

Vraag of opmerking: 
 Zijn er door de nieuwe situatie (advies > besluit bestuur stichting) afwijzingen geweest als gevolg van de 

beperkte financiële middelen?  
Nee, maar er zijn wel initiatieven afgewezen omdat deze bijvoorbeeld niet pasten in het beeld van 
Stadstuin. 

 Heeft de werkgroep Groen nog wel zin zonder eigen budget? 
Ja, want de werkgroep Groen is een belangrijk adviesorgaan voor het bestuur. Het feit dat de werkgroep 
geen eigen budget meer heeft, doet daar niets aan af. Het is nog steeds mogelijk om initiatieven in te 
dienen, die na zorgvuldige beoordeling (vaak) uitgevoerd kunnen worden. Het bestuur van stichting 
Stadstuin wil daarbij wel de uiteindelijke financiële beslissing nemen, aangezien zij op de hoogte zijn van de 
volledige financiële stand van zaken. Er ontstaat een korte discussie over het nut van de werkgroep Groen in 
relatie tot het ontbreken van een eigen budget. 

 Er staat Japanse Duizendknoop in Stadstuin, gaat de gemeente dit ook weghalen. De gemeente heeft een 
folder verspreid waarin opgeroepen wordt om de locaties door te geven aan de gemeente, waarna zij de 
planten dan komen weghalen/bestrijden. 
Wij kennen de locatie van deze planten en zullen deze inderdaad doorgeven aan de gemeente Amersfoort. 
Dan hoeven wij niet zelf de bestrijding hiervan te doen en te bekostigen.  
[naschrift: de locatie met de Japanse Duizendknoop is medio april 2017 voor bestrijding doorgegeven aan de gemeente Amersfoort]   

 

http://www.onzestadstuin.nl/actueel/aanpassingen-groen-in-stadstuin
http://www.onzestadstuin.nl/werkgroepen/procedure-werkgroepen
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Financiën  
 Norbert Sidler (penningmeester) geeft een toelichting op de financiële stand van zaken van 2016. (zie 

bijlage) 
 De registeraccountant (VDGC groep) heeft het financieel jaarverslag van 2016 goedgekeurd.  
 Uit de bestaande financiële middelen kan - met inachtneming van de huidige parameters, inflatie 1,5% en 

rendement van 2,3 % - het onderhoud van het groen voor de komende 36 jaar (tot 2052) gefinancierd 
worden. Aangezien de rendementen op tegoeden sterk gedaald zijn de laatste jaren, moet goed op de 
uitgaven gelet blijven worden om te zorgen dat de komende 36 jaar gehaald wordt. De financiële planning – 
gebaseerd op een overzienbare periode van 5 jaar - laat zien dat dit haalbaar is. De ontwikkelingen op de 
financiële markten zijn – zeker voor een periode langer dan 5 jaar - niet te voorspellen, het bestuur zal dit 
goed blijven monitoren. Het blijft een uitdaging om het benodigde rendement met de financiële middelen 
te halen. 

 De huidige liquide middelen bedragen € 3.454.785,- Op dit moment zou dat betekenen dat er ca.  
€ 100.000,- per jaar ingeteerd kan worden op het vermogen. 

 In het jaar 2016 is er voor € 80.335,- ingeteerd op het eigen vermogen van de stichting Stadstuin. Er was 
begroot dat er € 102.931,- ingeteerd zou worden op de financiële middelen in 2016.  
Er is ongeveer € 20.000,- bespaard. 

 Er is slechts ruimte voor incidentele projecten (bewonersinitiatieven etc.) voor ca. € 10.000,- per jaar. 
 Uitgangspunten bij aanvang van de stichting Stadstuin werd nog gerekend met rendementen van 4% per 

jaar, nu is het rendement op kapitaal voor de lange termijn begroot op ca. 1,0 %.  
Daarnaast heeft de gemeente Amersfoort de jaarlijkse bijdrage (subsidie) per 1/1/2014 verlaagd naar  
€ 125.000,- .  

 Het huidige rendement is zeer laag. Het beleid van de stichting Stadstuin is conservatief en gericht om het 
doel te behalen voor de resterende 36 jaar.  

 Op dit moment is bij de geringe inflatie en het geringe rendement, de gehele termijn van 50 jaar nog steeds 
haalbaar (2002 - 2052).  

 De stichting Stadstuin is in overleg met de gemeente Amersfoort over het terugdraaien van de korting op de 
jaarlijkse bijdrage aan de stichting (van € 141.000 naar € 125.000). Tevens is gevraagd om herstel van de 
inflatiecorrectie. Er is nog geen definitief antwoord op het verzoek, echter er is goede hoop op een positief 
antwoord van de gemeente Amersfoort. De gemeente Amersfoort is op de hoogte gebracht van de slechte 
financiële ontwikkelingen waar de stichting Stadstuin mee te maken heeft.  
 

Vraag of opmerking: 
 Wat zijn de ‘overige schulden’ die op de balans staan?  

De € 41.000,- is de rekening van de gemeente Amersfoort voor de openbare verlichting.  
 Waarom moet de stichting de openbare verlichting betalen?  

Dit is afgesproken in de beheerovereenkomst met de gemeente Amersfoort. Deze kosten (onderhoud en 
stroom) zijn wel onderdeel van de jaarlijkse bijdrage (€ 125.000,-) van de gemeente Amersfoort.  

 Waarom veranderen wij de openbare verlichting niet naar LED lampen? Dat scheelt in de kosten van 
stroomverbruik? 
Een groot gedeelte van het bedrag van € 41.000,- is voor onderhoud en reparaties. Het gedeelte dat 
betrekking heeft op het stroomverbruik is slechts een klein deel. Bovendien liggen het onderhoud etc. vast 
in langjarige contracten en zijn niet zomaar open te breken. 

 

 
Bestuursleden VvD 
 Mark Geurtsen legt kort het verschil uit tussen het bestuur van de VvD en die van de stichting Stadstuin. 

Beide besturen bestaan uit 9 leden, maar in het bestuur van de stichting Stadstuin zitten naast 7 
bestuursleden van de VvD ook 2 bestuursleden vanuit de gemeente Amersfoort.  
De stichting Stadstuin beheert de financiële middelen. Het bestuur van de VvD heeft geen budget. 
De Vergadering van Deelgenoten heeft tot doel de stichting te adviseren en vervult een controlerende rol.  
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Het bestuur van de stichting Stadstuin vergadert 4 x per jaar, het bestuur van de VvD komt maar 1 x per jaar 
tijdens de bijeenkomst van de VvD bij elkaar. 

 Per 1 maart 2017 is Paul Deen (voorzitter) afgetreden. (zie bijlage) 
 Per 1 december 2016 is Yoran van Aken aangetreden als nieuw bestuurslid in de VvD en in het 

stichtingsbestuur. 
 Er zijn 3 vacatures in het bestuur van de VvD en 1 in het bestuur van de stichting Stadstuin.  
 Marcel van der Zee en Barend van Alsté hebben zich aangemeld als kandidaat voor het bestuur van de VvD.  

(zie bijlage)  
De aanwezigen hebben geen bezwaar tegen de kandidatuur en daarmee zijn beide heren benoemd als 
bestuurslid in de VvD. Er is nog 1 vacature en Mark Geurtsen vraagt of er aanwezigen zijn, die ook in het 
bestuur willen deelnemen.  

 Het bestuur van de VvD zal met beide heren een gesprek hebben over wie van hen voorgedragen zal 
worden voor het stichtingsbestuur. Een voorwaarde is altijd dat een VOG (verklaring omtrent gedrag) 
overlegd kan worden. 

 
Willem van Laar merkt op dat het mooi zou zijn als er voor het bestuur een vrouwelijke kandidaat gevonden 
kan worden, zodat er meer een mix van mannen en vrouwen aanwezig is in het bestuur. Hij roept dus met 
name vrouwen op om deel te nemen in het bestuur! 
 
Vraag of opmerking: 
 Vanuit de zaal wordt de waardering uitgesproken voor de tijd en inzet van het bestuur voor Stadstuin.  
 
Planning 2017 
 Realisatie laatste 2 onderdelen van de wensenlijst werkgroep Groen. (zie bijlage) 
 Nieuw RAW bestek voor integraal onderhoud en onderhandse aanbesteding. 
 Herstel asfaltpaden (schade door wortelopdruk van bomen) 
 De 2 inhammen op de wal zijn reeds in maart 2017 voorzien van een nieuwe laag Granulux. 
 Conclusies naar aanleiding van 2 jaar monitoring van de effectiviteit van de verschillende oplossingen m.b.t. 

de (hemel)wateroverlast. 
 Financieel beleid maken: Welke grote vervangingsinvesteringen kunnen we in de toekomst verwachten en 

zijn er dan genoeg financiële middelen?  
 
Overzicht klachten / meldingen 2016 
 Het aantal klachten is toegenomen t.o.v. 2015 (42 versus 28). (zie bijlage) 
 Een aantal van de klachten in 2016 lijkt afkomstig te zijn van nieuwe bewoners in Stadstuin. Deze lijken 

minder goed op de hoogte van de verschillende soorten groen en hun respectievelijke onderhoud. Zoals  
het maaibeleid van kruidenrijkgras dat maar 1 of 2 x per jaar gemaaid wordt, in tegenstelling tot het gazon. 
Het aantal meldingen m.b.t. groen is gestegen van 12 (2015) naar 19 (2016), dit is een stijging van 58%. 

 Ook het aantal klachten in de categorie Sociaal is van 6 naar 11 gestegen, dit is een stijging van 83%. Ook bij 
dit soort klachten lijkt de invloed van nieuwe bewoners merkbaar. Bijvoorbeeld met de vragen aan de 
stichting Stadstuin of zij wil gaan handhaven i.v.m. overlast of iets dergelijks, terwijl de stichting geen 
bevoegdheid of verantwoordelijkheid hierin heeft.  

 Merith van Hove geeft aan dat nieuwe huurders van Portaal het bekende informatieboekje van Stadstuin 
krijgt uitgereikt. 

 
Vraag of opmerking: 
 Een bewoner geeft aan dat zij een klacht had ingediend over de snoeiactie van enkele bewoners van de 

Forel, die eigenhandig struiken zijn gaan snoeien waarvan zij overlast ondervonden. Zij wil graag dat een 
soortgelijke snoeiactie niet meer plaatsvindt. 
Bas Kemper antwoordt dat het niet toegestaan is dat bewoners eigenhandig groen gaan onderhouden, 
snoeien etc. Dit is voorbehouden aan de hovenier, die hiervoor de juist kennis en kunde heeft.  
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Er is wel al een bewonersinitiatief ingediend om de struiken op de bewuste locatie aan te passen. Dit 
initiatief ligt ter beoordeling bij de werkgroep Groen. 

 
Portaal  
Merith van Hove licht een aantal activiteiten van Portaal toe, die uitgevoerd zijn in 2016. (zie bijlage) 
 Er zijn een aantal schoonmaakacties uitgevoerd. Ook zijn er bijvoorbeeld inpandig fietsenrekken geplaatst 

of parkeerbeugels om auto’s te blokkeren voor de ingang van de parkeerkelders. 
 In de periode augustus - oktober 2017 zal gevelonderhoud plaatsvinden. Daarvoor zal gefaseerd op 

verschillende locaties door heel Stadstuin containers etc. neergezet worden, voor het benodigde 
materiaal etc. 

 De werkzaamheden zullen 3 - 4 weken (per locatie) wellicht wat overlast kunnen opleveren, m.b.t. enkele 
parkeerplekken (3 - 4) die bezet zullen worden door containers. De containers worden zo geplaatst dat er 
zo min mogelijk schade aan het groen zal ontstaan. 

 
Vraag of opmerking: 
 Een bewoner geeft aan dat het niet verstandig is om parkeerplekken bezet te houden voor de containers. 

Kunnen die niet gewoon op het gras gezet worden? Bijvoorbeeld door het plaatsen van rijplaten waar de 
containers opgezet worden, zo voorkom je schade. Hij wil dat er maatregelen genomen worden, zodat extra 
parkeeroverlast in de wijk voorkomen wordt. 
Merith van Hove geeft aan dat er zorgvuldig bekeken zal worden in de keuze van de locaties van de 
containers, om (parkeer)overlast tot een minimum te beperken.  
 
In de discussie die ontstaat in de zaal, blijkt dat een meerderheid geen voorstander is van het plaatsen van 
containers op het gras i.v.m. schade die dan ontstaat. Op sommige locaties bestaat er bijna geen 
mogelijkheid om de containers niet op de weg te plaatsen.  
Om eventuele foutparkeerders aan te pakken, wordt aangegeven dat dit gemeld moet worden bij de 
gemeente Amersfoort (Meldpunt Woonomgeving) of via de (gratis) BuitenBeter app. 
De gemeente Amersfoort (HOR) is bevoegd en verantwoordelijk om te kunnen handhaven, de stichting 
Stadstuin is dit niet. Zij bepalen dan zelf hoe vaak zij dan komen handhaven. 
   

Ingekomen stukken en Rondvraag 
 Het pand van Philadelphia Zorg staat leeg, wat gebeurt hiermee?   

Ondanks dat de stichting geen bemoeienis heeft met onroerend goed, zal Bas Kemper navraag doen. 
[naschrift: Er is contact gezocht met Philadelphia Zorg, zie de informatie op de website van Stadstuin] 

 Is het mogelijk dat het bestuur van de VvD contact zoekt met de VvE’s om te achterhalen welke nieuwe 
bewoners zijn komen wonen in Stadstuin, zodat deze een informatiefolder kunnen ontvangen?  
Vanuit het bestuur wordt aangegeven dat het praktischer is, dat VvE’s (bestuur) bij verkoop van een pand 
dit doorgeeft aan Bas Kemper (info@onzestadstuin.nl). Dit is voor de VvE’s makkelijker, dan dat het bestuur 
van de VvD (of Bas Kemper) moet gaan speuren naar nieuwe bewoners. Bovendien is het lastig om de 
contactgegevens te achterhalen van de besturen van VvE’s.  
In de discussie wordt aangegeven dat er ook genoeg mensen zijn, die hun e-mailadres niet willen geven. 
Ook niet aan de eigen VvE’s. Het idee wordt geopperd om éénmalig een mailing huis-aan-huis te laten 
bezorgen, met daarin de oproep aan (nieuwe) bewoners om zich te melden voor een informatiefolder en 
tevens de huidige bewoners te vragen hun e-mailadres door te geven (voor zover zij dit nog niet gedaan 
hebben). Ook het plaatsen van een bericht / oproep in de Stadsberichten is wellicht een optie. 
De ideeën zullen worden besproken in de eerstvolgende vergadering van het stichtingsbestuur. 

 
Afsluiting 

 Willem van Laar sluit de vergadering. Hij nodigt de bewoners uit voor een drankje en een hapje en stelt voor 
om na te praten en vragen te stellen aan de aanwezige bestuursleden.  

 
  

https://www.amersfoort.nl/bericht/melding-doen-1.htm
http://www.buitenbeter.nl/
http://www.onzestadstuin.nl/actueel/leegstand-gebouw-philadelpia
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Bijlage: presentatie 
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